
Bådlaugsmøde, Hellesklint, 29. marts 2018 

Referat 
 
Der afholdtes ordinært bådlaugsmøde på bådpladsen, Skærtorsdag 29 marts kl 10. 
Fremmødt var 4 minier og 22 båd- og kajakejere, heraf fra bådudvalget Leif Serup (formand)  og 
Per Henrichsen, og fra grundejerforeningen Jens Madsen (formand) og Thomas Boesen, begge 
ligeledes bådejere.  
 
Mødet omfattede hovedpunkterne: 
 
1. Opstrammer ved Lene’s slåendram 
2. Udvalgsformandens beretning vedr. perioden siden sidste bådlaugsmøde i oktober 2017 
3. Nyvalg af bådudvalg  
4. Opgaver for den kommende sæson 
5. Forslag fra medlemmerne 
6. Eventuelt 
7. Vending af både.  
 
Vedr. 1: Lenes slåendram blev nydt i det kolde og blæsende martsvejr og var uovertruffen i år. 
 
 
Vedr. 2: Formandens beretning vedr. perioden siden sidste bådlaugsmøde i oktober 2017 
 
I den forløbne periode er vi sluppet for tyverier og hærværk, samt for skader efter vinterstorme. Det 
anlagte stendige ved slæbestedet har tilsyneladende virket beskyttende efter hensigten. Dog har 
fortøjningsbøjen revet sig løs. Den vil blive monteret igen, når Carlo har fundet kæde og anker på 
havets bund. Formanden gør opmærksom på, at bøjen er til fælles brug for midlertidig fortøjning, 
der kan formentlig fortøjes op til tre både på svaj samtidigt. 
 
En enkelt båd er blevet fyldt med vand i vinter og har derfor fået ubalance og stod med stævnen i 
vejret. Der er nu blevet monteret en bundprop/afløb, så det ikke skulle gentage sig. 
 
 
Vedr. 3: Valg af bådudvalg 
 
Bådudvalget blev genvalgt med applaus, og udgøres således fortsat af Leif Serup (formand med nu 
10 års jubilæum bag sig), Lars Larsen, og Per Henrichsen. Ingen andre ønskede at stille op til valg. 
Visse kvikke hoveder lagde op til en ny 10 års periode, enkelte foreslog endog 40 år til 
formandsposten, hvilket flere dog betakkede sig for i lyset af formandens allerede fremskredne 
alder. 
 
Vedr. 4: Opgaver for den kommende sæson 
 
Planlagte opgaver på bådpladsen til grundejerforeningens almindelige arbejdsdag 12. maj er: 
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- På grund af det fine arbejde, der er udført ved støbning af understøttelsen for 
aluminiumspladerene ved ophalerslidsken er det ikke nødvendigt at udføre yderligere 
forstærkning i år. 
 

- Den ene gabion ved slæbestedet skal repareres 
 

- Oprydning (dvs fjernelse, evt flytning til øvre bådplads)  af de ’døde’ joller. 
 

- Slæbestedet ryddes for sten 
 

- Trimning af arealet, herunder vedligeholdelse af stien op til Vingårdens marker 
 

- Der henstillet til de mest muskuløse at assistere ved nedbæring af badebroen 
 
Formanden foreslog en gentagelse af ’åben bådplads’, som vi holdt den i 2016, og spurgte til 
opbakning blandt båd- og kajakejere, hvor 12-14 stillede sig velvillige til medvirken med båd og 
fører, alt efter tidspunktet. 
 
 
Vedr. 5: Forslag fra medlemmerne: 
 
Et medlem stillede forslag om opsætning af en bænk ved pladsens østlige ende. 
 
 
Vedr.6: Eventuelt 
 
Der var nogen diskussion om hjælpemidler til op- og nedbæring af bådmotorer. Jens Madsen vil 
anskaffe en 4-hjulet vogn til at køre motoren via Sløruglevej og stisystemet langs Vingaardens 
marker ned til bådpladsen og stillede velvilligt vognen til rådighed for interesserede. 
 
Formanden vil straks sørge for opsætning af ny fangstliste 
 
 
Vedr.7:Vending af bådet 
 
Bådene vendtes efter ønske for sommeren. De særligt aktive blev belønnet med en yderligere dram 
af Lenes slåensnaps. 
 
 
 
Referat ved Jørgen Knudsen, april 2018. 


